
Verslag Provinciale Regietafel

Donderdag 26 januari 2023 op Provinciehuis Den Haag

Aanwezig: 

cdK Jaap Smit (voorzitter), Anne Koning, gedeputeerde Provincie Zuid-Holland, Wouter Kolff,

namens Veiligheidsregio Zuid-Holland Zuid, Charlie Aptroot, namens regio Zuid-Holland Zuid, Jan

van Belzen namens regio Rotterdam-Rijnmond, Cor Lamers namens Veiligheidsregio Rotterdam-

Rijnmond, Faouzi Achbar namens gemeente Rotterdam, Ronald Weerwag namens regio

Haaglanden, Mariëlle Vavier namens gemeente Den Haag, Henri Lenferink namens Veiligheidsregio

Hollands-Midden, Rogier Tetteroo namens regio Midden-Holland, Jolanda Langeveld namens regio

Holland-Rijnland, Milo Schoenmaker namens COA, Annet Bertram  namens het ministerie van J&V,

ambtelijke ondersteuning vanuit COA en Provincie Zuid-Holland.

1. Opening

Jaap Smit opent de vergadering.

2. Vaststellen agenda/verslag PRT 23 november 2022

Er zijn geen opmerkingen. Het verslag van de vorige PRT wordt zonder wijzigingen vastgesteld.

3. Oplegger Zuid-Holland bij rapport TwynstraGudde

Jaap Smit geeft een korte toelichting op de oplegger. We gaan gezamenlijk een claim neerleggen

voor de vier RRT’s en de PRT bij het Rijk. Er wordt afgesproken dat de PRT en de RRT’s een scope

hebben van vijf jaar.

4. Provinciaal bod

Er wordt een rondje langs de regio’s gemaakt. Gesprekken over afspraken over uitruil tussen

gemeenten zijn op gang gekomen. 

• Henri Lenferink licht de stand van zaken in Hollands Midden toe. In deze regio wordt het bod

besproken op twee woontafels die worden voorgezeten door wethouders Rogier Tetteroo en

Jolanda Langeveld. Er heeft een bestuurlijk overleg plaatsgevonden. Er is een algemeen

raadsvoorstel voor alle gemeenten geschreven waarin staat hoe het bod aangevlogen gaat

worden, zonder te spreken over concrete locaties. Er is nog wel wat draagvlak nodig, maar er is

vertrouwen dat dit gaat lukken.

• Cor Lamers meldt dat regio Rotterdam-Rijnmond niet kan instemmen met het provinciale bod

van 10.000 plekken. Deze regio gaat wel z’n bijdrage leveren, maar wil zich niet vastpinnen op

een cijfer. Er is tot nu toe vooral gesproken over de governance intern.

• Ronald Weerwag laat weten dat de regio Haaglanden nog geen exacte getallen heeft, maar

voornemens is om binnenkort benen op tafel gesprek te voeren.

• Wouter Kolff licht de stand van zaken in Zuid-Holland Zuid toe. Charlie Aptroot is voorzitter.

Sommige gemeenten zijn goed bezig, andere gemeenten gaan we mee in gesprek. In slechtste

geval doen we bod met acht of negen gemeenten en is de rest overgeleverd aan spreidingswet.

• Er wordt gesproken over de totstandkoming van het getal 10.000. Dit cijfer komt uit eerdere

overleggen tussen de cdK en burgemeesters Van Zanen, Lenferink, Aboutaleb in de zomer van

2022.

• Milo Schoenmaker meldt dat er voor het schip in Velsen een nieuwe locatie wordt gezocht. Het

gaat nu om 1000 mensen, maar er kunnen tot 3000 mensen op. 

5.  Taakstelling statushouders

Geen opmerkingen.



6. Terugkoppeling vanuit COA

Milo Schoenmaker zegt dat hij best positief is over wat nu loopt in Zuid-Holland.

7. Rondvraag en sluiting

Geen opmerkingen. De vergadering wordt gesloten.


